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Jegyzőkönyv  
 

A Keszthely és Környéke Kistérségi Többcélú Társulás 

2008. február 20-i rendkívüli társulási üléséről 

 

 

A 122/2008 számú meghívó szerint a Keszthelyi Polgármesteri Hivatalban jelen voltak: 

 

Az 1. sz. mellékletként csatolt jelenléti ív szerint,  

 

Távolmaradtak: Lóth Eszter, Bókaháza község polgármester asszonya 

                          Kocsis Lajos,  Esztergályhorváti  község polgármestere 

                          Szánti József, Várvölgy község polgármestere 

                          Jencski József, Vindornyafok  község  polgármestere 

                          Kovács János, Vindornyalak község    polgármestere 

                          Seffer József, Vonyarcvashegy község polgármestere 

 

 

Ruzsics Ferenc elnök úr köszönti a Keszthely és Környéke Kistérségi Többcélú Társulási 

tanácsülésén megjelent polgármestereket. Megállapítja, hogy 10 fővel határozatképes a 

Társulási Tanács. A jegyzőkönyv vezetésére Bálint Ferencnét, a jegyzőkönyv hitelesítésére 

Gál Lajos és Vincze Tibor  polgármester urakat kéri fel, melyet a Társulási Tanács 10 igen 

szavazattal egyhangúan elfogad.  

Az elnök úr szavazásra terjeszti fel a napirendi pontokat, melyet a Társulási Tanács 10 igen 

szavazattal egyhangúlag elfogad, így a következő sorrendben kerülnek megtárgyalásra.  

 

Napirendi pontok:  

 

1. Kistérségi Koordinátori pozíció elnyerésére benyújtott pályázatok véleményezése 

Előterjesztő: Ruzsics Ferenc elnök 

 

2. Egyéb ügyek 

Előterjesztő: Ruzsics Ferenc elnök 

 

 

1./ napirendi pont: Ruzsics Ferenc zárt ülést rendel el a Keszthely és Környéke  Kistérségi 

Többcélú Társulás Társulási  Megállapodása 3. fejezet 18.3.a) pontja alapján. A Szervezeti és 

Működési Szabályzat II/8.8. pontja alapján külön jegyzőkönyv készül a zárt ülésről. 

  

 

2./ napirendi pont: Egyéb ügyek:                  

Előterjesztő: Ruzsics Ferenc elnök 

 

Ruzsics Ferenc megadja a szót Márkus Mirtillnek. 

 

Márkus Mirtill bemutatja a Kistérségi Társulás új munkatársát Bálint Ferencnét, mint 

ügyviteli referens. 

 

Ruzsics Ferenc megadja a szót Horváth Krisztiánnak, aki a zárt ülés előtt pár gondolat erejéig 

a polgármesterekhez szeretne szólni. 
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Horváth Krisztián megemlíti, hogy a Kht elindulása óta egy benyújtott pályázatból egyet 

megnyertek. Elmondja, hogy a falu és telekgondnoki gépjármű finanszírozás társulási szinten 

nem megoldható, mivel egy önkormányzat, vagy egy társulás külön-külön egy-egy 

pályázónak számít. Egy projekttel csak egy gépjárműre lehet pályázni.                              

Feltette a kérdést, hogy Esztergályhorváti, Karmacs és Zalaapáti polgármesterein kívül még 

kit érdekel  a téma és javasolja, hogy gondolják meg, mert 100% -át finanszírozzák és 

gyorsan meg lehet pályázni. Hozzáteszi még, hogy a pályázatokat március 1-től május 1-ig 

lehet benyújtani. 

 

A második pályázat, amiről a jelenlévőket tájékoztatja a „Fókuszban a közművelődés” 

címmel jelent meg. A projekt felelőse Vozár Péterné. Elmondja, hogy pályázni lehet a 

következő témakörökben: 

 

                              - települési honlapok 

                              - helyi művészeti csoportok 

                               - kiállítások 

                               - kulturális programok 

                               - helyi közösségi programok 

                               - egyéb 

 

A harmadik pályázat, amit említ, a „Tájházak a közösségért” címet viseli. Elmondja, hogy ez 

az ő kezelésébe tartozik. Pályázni lehet: 

 

                              - mi házunk 

                              - mi kiállításunk 

                              - mi programunk 

                              - mi diákjaink      témakörökben. 

                               

A negyedik pályázat, a „Közösségi közlekedés fejlesztése” projekt Bubla Zoltán kezelése alatt 

áll. Ezúton kéri a jelenlévőket, ha kérdésük van a pályázatokkal kapcsolatban, az illetékes 

kollégát keressék. 

 

Ruzsics Ferenc megadja a szó Vozár Péternének. 

 

Vozár Péterné tájékoztatatásul elmondja, hogy „Kezdő vállalkozások ösztönzése” címmel 

48 órás képzést szeretnének indítani különböző helyszíneken, és erre adna be pályázatot, 

aminek a határideje jövő héten lesz.  

 

Kiss László tájékoztatásul elmondja, hogy a Balatoni Fejlesztési Tanács idegenforgalmi 

bizottsága pályázatot hirdet március 1-i határidővel 190 millió Ft támogatással pl. nyári 

műsorok megszervezése, animátorok foglalkoztatása céljából. 

 

Ruzsics Ferenc sérelmezi, hogy a pályázatok kiírását későn tudják meg, s így gyorsan kell 

pályázni, és úgy gondolja, hogy kész pályázatokkal kellene rendelkezni, melyeket csak 

aktualizálni kellene. 

 

Gál Lajos elmondja, hogy a Nyugat-Dunántúli Regionális Operációs Program keretében 

kiírásra került egy turisztikai célú pályázat 160 milliós kerettel, melyre 4 pályázó van: 

Pannon Egyetem, Festetics Kastély, Georgikon, Karos. Március végén derül ki, ki milyen 

arányban pályázhat. A megyének 120 milliója van turisztikai célokra, ebbe a térségbe 7, 5% 

jut. Jó lenne, ha ezt az arányt 50%-ra fel lehetne emelni. 
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Kiss László elmondja, ez a 120 millió úgy lett félretéve, mint pályázati önrész. 

Kiegészítésként elmondja, hogy turisztikai pályázatoknál a megye csak a 30 milliónál 

nagyobb összegeket támogatja. 

  

Berkenyés István a Leader pályázatokkal kapcsolatban elmondja, hogy kellenek még témák, 

mert működés finanszírozására is lehet pályázni.  

 

Kiss László javasolja, hogy Kistérségi kalauzt kellene készíteni, ami több kistérségről 

megjelent, s valamennyi település szerepelhetne benne. Úgy gondolja, hogy a Leader-be is be 

lehetne vinni. 

 

Gál Lajos megemlíti, hogy a kiadványban a turisztikai egyesületeket is be kellene sorolni, és 

befektetési portfoliót kellene készíteni. Közösen, összefogva befektetőket idehívni. 

 

Herczeg Béla egy kéréssel fordul a tanács felé. Szeretnék a Vállus és Balatongyörök közötti 

erdei utat megnyitni, melyet igényként benyújtottak, s ezúton kéri az elnök úr segítségét. 

 

Ruzsics Ferenc elmondja, hogy úgy tudja, a Balatoni törvényhez tartozik, így nem tudja 

lehetséges-e. 

 

Kiss László úgy véli, tartalék listára helyezték a pályázatukat. Megjegyzi, hogy az erdészet 

pedig nem tud pályázni, mert 20% önereje nincs. 

 

Ádovics István szerint közútnak kellene megnyitni. 

 

Kiss László elmondja, hogy nem lehet, míg a Balatoni törvényt nem módosítják. 

 

Ruzsics Ferenc elmondja, hogy a Balatoni Fejlesztési Tanácshoz lehetne be vinni, az elnök 

segíthet. 

 

Herczeg Béla elmondja, hogy megvan az út, csak fel kell újítani. 

 

Ruzsics Ferenc megköszöni a Keszthely és Környéke Kistérségi Többcélú Társulás társulási 

ülésén való részvételt és bezárja az ülést. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 

                       Bálint Ferencné 

Jegyzőkönyvvezető 

Gál Lajos 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 

 

 

Vincze Tibor 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

Ruzsics Ferenc 

elnök 
 


